

# KENYATAAN TENDER

UDA Holdings Berhad (UDA) merupakan salah satu pemaju, penyedia perkhidmatan hospitaliti juga pengurus aset & fasiliti yang berdaya saing dan mampan. Seiring perkembangan kami dalam perniagaan, kami berhasrat menjemput syarikat berdaftar yang mempunyai kepakaran, pengalaman dan sumber kewangan untuk menyertai tawaran tender.

Tender adalah dipelawa kepada kontraktor (seperti yang tertera di bawah) adalah dikehendaki untuk mengemukakan Tender Dokumen (hardcopy) yang lengkap.

TAJUK PROJEK	SYARAT TENDER	TARIKH JUALAN DOKUMEN	TEMPAT JUALAN TENDER DOKUMEN	HARGA DOKUMEN TENDER	TAKLIMAT TENDER DAN LAWATAN TAPAK (WAJIB)	TEMPAT DAN TARIKH TUTUP TENDER
<p>CADANGAN MEMBINA PANGSAPURI YANG MENGANDUNGI :</p> <p>i. 1 BLOK 341 UNIT PANGSAPURI 37 TINGKAT TERMASUK 7 TINGKAT PODIUM TEMPAT LETAK KERETA, 1 TINGKAT KEMUDAHAN SERTA 1 UNIT RETAIL DI ARAS 1,</p> <p>ii. 1 UNIT PONDOK PENGAWAL DAN 2 UNIT KEBUK SAMPAH,</p> <p>iii. 3 UNIT PENCAWANG ELEKTRIK TNB,</p> <p>DI ATAS LOT 45375, FASA 3 ZON 14, BANDAR TUN HUSSEIN ONN, MUKIM CHERAS, DAERAH HULLU LANGAT, SELANGOR DARUL EHSAN UNTUK TETUAN UDA HOLDINGS BERHAD</p>	<p>Berdaftar dengan CIDB Gred G7 Kategori B04 dan CE21</p> <p>Kontraktor Utama hendaklah melantik sub-kontraktor Bumiputera sebagai Sub-Kontraktor Domestik (DSC) dengan sekurang-kurangnya 30% daripada jumlah keseluruhan kontrak tidak termasuk jumlah keseluruhan Sub-Kontraktor Dinamakan (NSC) dan sekurang-kurangnya 10 bilangan penyertaan kontraktor. DSC wajib berdaftar dengan Bahagian Pembangunan Kontraktor Dan Usahawan (BPKU) dan Sijil Taraf Bumiputera.</p> <p>Petender hendaklah mempunyai pengalaman membina dan menyiapkan bangunan bertingkat (sekurang-kurangnya 20 tingkat) dengan nilai sekurang-kurangnya RM50 juta bagi SATU (1) kontrak di dalam tempoh LIMA (5) tahun lepas.</p> <p>Berpengalaman dalam pembinaan kerja-kerja bangunan dengan sekurang-kurangnya tiga (3) projek dengan nilai kumulatif minimum RM150 juta dalam tempoh 5 tahun yang lalu sebagai kontraktor utama.</p>	<p>Tarikh: <b>22 MAC 2023 RABU</b> hingga <b>5 APRIL 2023 RABU</b></p> <p>Masa: 9.00 pagi hingga 5.00 petang pada waktu pejabat, Isnin hingga Jumaat kecuali Cuti Umum</p>	<p>UDA Land Sdn Bhd. No. 14, Jalan Suarasa 8/4, Bandar Tun Hussein Onn, 43200 Cheras, Selangor Darul Ehsan</p> <p style="text-align: center;"><b>WANG KESUNGGUHAN</b></p> <p><b>RM 10,000.00</b> (dalam bentuk Jaminan Bank / Draf Bank / Cek Jurubank dikeluarkan oleh Bank Tempatan)</p>	<p><b>RM 1,500.00</b> (tidak dikembalikan) dalam bentuk Tunai, Draf Bank / Cek Jurubank Di atas nama: UDA Land Sdn Bhd</p>	<p>Tarikh : <b>22 MAC 2023 RABU</b> Masa: 10.30pg Tempat Taklimat: UDA Land Sdn Bhd. No. 14, Jalan Suarasa 8/4, Bandar Tun Hussein Onn, 43200 Cheras, Selangor Darul Ehsan</p> <p>Lokasi Tapak: Lot P.T 45375, Jalan Suadamai 10/1, Bandar Tun Hussein Onn, 43200 Cheras, Selangor Darul Ehsan.</p>	<p>TENDER BOX, UDA Holdings Berhad, Level 9, Blok Menara, Kompleks Pertama, Jalan Tunku Abdul Rahman, 50100, Kuala Lumpur</p> <p>Tarikh tutup: <b>27 APRIL 2023 KHAMIS</b> <b>SEBELUM 12.00 PM</b></p>

## NOTA :

- Petender diwajibkan menghadiri ke Sesi Taklimat dan Lawatan Tapak seperti dinyatakan di atas. Hanya Petender yang hadir ke sesi taklimat dan lawatan tapak LAYAK membeli dokumen tender.
- Petender dinasihatkan membaca arahan dengan teliti kepada pentender di dalam Naskhah Meja Tawaran sebelum membeli dokumen tawaran. Kegagalan mematuhi sebarang arahan dan/atau perkara yang dinyatakan akan menyebabkan tender pentender ditolak.
- Dokumen tender hanya akan dikeluarkan kepada wakil kontraktor yang sah sahaja. Sebelum dibenarkan membeli dokumen tender ini, wakil kontraktor dikehendaki mengemukakan dokumen-dokumen berikut :-
  - Surat Perwakilan Kuasa yang sah dari syarikat masing-masing
  - Sijil asal / Salinan sijil CIDB dan BPKU yang masih sah tempohnya
- Dokumen yang telah disempurnakan hendaklah dikembalikan mengikut tatacara sepertimana yang dinyatakan dalam arahan kepada pentender (Instructions To Tenderer) sebelum atau pada jam 12.00 tengah hari, pada **27 APRIL 2023**.

IKLAN TENDER INI BOLEH JUGA DILAYARI DI LAMAN WEB UDA HOLDINGS : <https://www.uda.com.my/contact-us/request-for-tender>



UDA LAND SDN. BHD. (161742-H)  
No. 14, Jalan Suarasa 8/4, Bandar Tun Hussein Onn,  
43200 Cheras, Selangor Darul Ehsan

EMBRACE *Life*

**UDA**  
PROPERTY